
Živahno delovanje ZRVS
V občinski organizaciji

ZRVS Ljubljana Center sko-
raj nikoli, razen v nekaj polet-
nih tednih, ne zamre živahno
in razgibano delovanje našega
članstva. Po spomladanskih
predavanjih in strokovnih iz-
pitih smo imeli še v gosteh
tovariše iz sarajevske regije
ob letošnjim srečanju ZRVS
Jugoslavije v naši republiki.
Taka predavanja, kakor tudi
strokovni izpiti, so bili v še
kar zadovoljivem številu obi-
skani. Tudi rezultati strokov-
nih izpitov so bili na dostoj-
nem nivoju. Jeseni so bili pri-
rejeni še naknadni roki za
strokovne izpite. To pa za to,
da bi tovariši, ki zaradi kakrš-
nihkoli tehtnih razlogov niso
uspeli v spomladanskem ro-
ku opraviti svoje dolžnosti.
Po dosedaj zbranih podatkih
so bili tudi ti izpiti na zadovo-
ljivem nivoju. V okviru stro-
kovnega izobraževanja naše-
ga članstva je planirano še ne-

kaj predavanj, ki bodo brez
dvoma, zanimiva za člane.
Vse to delo je bilo opravljeno
v okviru strokovne komisije
pri občinski organizaciji
ZRVS, kakor tudi ustreznih
komisij pri krajevnih organi-
zacijah. Tudi vse ostale komi-
sije so večkrat zasedale. Bral-
cem tega sporočila bo verjet-
no zanimiva informacija, da je
kadrovska komisija pri občin-
ski organizaciji, kakor tudi
ustrezne kadrovske komisije
pri krajevnih organizacijah, v
tem času temeljito obravna-
vala kadrovska vprašanja na-
še organizacije. Kot rezultat
tega dela, na podlagi uspešne-
ga delovanja vsega članstva je
bilo predlaganih za napredo-
vanje v višji čin več kot 60
RVS, v spodbudo in kot priz-
nanje za dosedanje delo pa je
bilo za državna odlikovanja
predlaganih več kot 40 naših
članov. Iz teh kratkih podat-
kov se da jasno videti zelo ži-

vahno delo naše organizacije.
Dobro se zavedamo, da bi lah-
ko storili še več, vendar se žal,
nekateri člani premalo zave-
dajo svojih dolžnosti do svoje
organizacije in svojega stro-
kovnega izpopolnjevanja. Ob
tej priložnosti bi želeli opozo-
riti, da tovarišev, ki ne izpol-
njujejo dolžnosti, nikakor ne
moremo predlagati za napre-
dovanja v višji čin, čeprav bi
si po nekaterih izpolnjenih
pogojih tako napredovanje
vendarle zaslužili. Zato bo
maral tudi ta del članstva k
naslednjim naših akcijam ak-
tivneje pristopiti.
Z vsem dosedanjim delom pa
letošnji program še izdaleč ni
izčrpan. Letos bomo pripravi-
li še strokovna predavanja,
tradicionalne proslave dneva
republike in JLA. Udeležili

se bomo tudi vseh tekmovanj,
ki so predvidena za letošnje
leto.
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